

افزایش حقوق در سال ۱۴۰۲ در مقطع زمانی روزانه

حداقل دستمزد روزانه: 1769428 ریال (یکصد و هفتاد و شش هزار و نهصد و چهل و دو تومان)

▪ افزایش دستمزد برای سایر سطوح دستمزد: 21% دستمزد ثابت یا پایه روزانه به اضافه روزانه 83596 ریال (هشت یک)

هزار و سیصد و نود و نه (تومان) به نسبت آخرین حقوق سال 1401.

▪ مبنای سنوات: مبلغ روزانه برای کسانی که یک سال سابقه کار در سال 1401 دارند یا یک سال از آخرین سنوات

گذشته گذشته است. 70000 ریال

▪ بدین ترتیب بر اساس بخشنامه حداقل دستمزد وزارت کار، میزان افزایش حقوق در دوره ماهانه (ماه 30 روزه) به شرح

زیر خواهد بود:

▪ حداقل دستمزد ماهانه: 53082840 ریال (پنج میلیون و سیصد و هشت هزار و دویست و هشتاد و چهار تومان) ▪

افزایش دستمزد سایر سطوح مزدی: 21 درصد دستمزد ثابت یا پایه ماهانه به اضافه 2507880 ریال نسبت به دستمزد

نهایی سال 1401 (دویست و پنجاه هزار و هفت) | یکصد و هشتاد و هشت تومان) ▪ پایه مستمری: کسانی که یک

سال سابقه کار در سال 1401 دارند یا یک سال از دریافت آخرین پایه مستمری آنها گذشته باشد، ماهانه مبلغ

2100000 ریال (دویست و ده هزار تومان) .)

▪ مزایای رفاهی و تشویقی: ▪ بانک غذای کارگری: ماهیانه 11.000.000 ریال (یک میلیون و صد هزار تومان) می

باشد، بدین ترتیب حق فرزند برای هر فرزند 5308284 ریال (پانصد و سی هزار و هشت) می باشد. ماهانه صد و بیست و

هشت تومان خواهد بود.